
PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 

Dnia 02.02.2015 

Goście zaproszeni i obecni: 

1. Sierż. Artur Stempkowski (Straż Miejska) 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności 

2. Sprawy bieżące: 

a) 75-lecie pożycia małżeńskiego Państwa Szajnerów 

b) Lampy solarne przy ul. Żyznej 

c) Nowy osiedlowy Straży Miejskiej 

d) Ścieżka rowerowa przy ul. Szerokiej 

3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RO za rok 2014 – głosowanie nad absolutorium dla 

Zarządu 

4. Propozycje „Planu rzeczowo-finansowego RO na rok 2015” 

a) Dyskusja 

b) Głosowanie – zatwierdzenie 

5. Wnioski, propozycje 

 

Ad. 1.  

• Obecni według załączonej listy obecności – 8 osób obecnych i 4 osoby nieobecne 

• Posiedzenie Rady Osiedla zostało otwarte przez przewodniczącego RO Pana Janusza 

Ferta 

• Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty 

jednomyślnie. 

• Powitanie obecnych członków RO oraz nowego osiedlowego Straży Miejskiej, sierż. 

Artura Stempkowskiego 

Ad. 2.  

a) Omówienie uroczystości 75-lecia państwa Szajnerów w kościele. Obecni to między 

innymi Arcybiskup Andrzej Dzięga oraz wiceprezydent Mariusz Kądziołka. Zostały 

wręczone dyplomy oraz medal.  



b) Zostało wysłane pismo dotyczące lamp solarnych przy ul. Żyznej do WGKiOŚ z 

wnioskiem o interwencję 

c) Powitanie nowego osiedlowego Straży Miejskiej sierż. Artura Stempkowskiego 

d) Zastępca Prezydenta Bogdan Jaroszewicz ma się pojawić w najbliższym czasie i 

omówić stworzenie ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Szerokiej 

 

Ad. 3.  

Przedstawiono Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RO za rok 2014, zostało ono odczytane 

przez p. Puciłowską. Przeprowadzono głosowanie nad absolutorium dla Zarządu, wszyscy 

obecni głosowali za, nikt nie wstrzymał się od głosu, nikt nie był przeciw. 

 

Ad. 4. 

Skarbnik p. Mariusz Wierzchowski przygotował propozycję „Planu rzeczowo-finansowego RO 

na rok 2015”, który został odczytany przez Przewodniczącego Janusza Ferta.  

Przeprowadzono krótką dyskusję, Pan Wociech Braciszewski zaproponował przyjęcie planu w 

zaprezentowanej formie zaznaczając, że w każdym momencie roku można wnosić poprawki. 

Przeprowadzono głosowanie nad zatwierdzeniem, wszyscy obecni głosowali za, nikt nie 

wstrzymał się od głosu, nikt nie był przeciw. 

 

Ad. 5.  

a) P. Braciszewski: informacja o likwidacji oświetlenia choinki osiedlowej w dniu 

03.02.2015. 

b) P. Pieciukiewicz: prośba o reakcję Straży Miejskiej: sytuacja przy ul. Żniwnej, przy 

nowo wybudowanych budynkach mieszkalnych (po prawej stronie) pozostawiono 

przez wykonawcę nieporządek przed ogrodzeniem. Straż Miejska zgłosi sytuację 

„ALERTEM” do Zarządu Dróg z prośbą o interwencję. 

c) P. Aluchnia: prośba o złożenie wniosku o zamontowanie wiaty na przystanku. 

d) P. Mosiejczyk: prośba o prawidłowe oznakowanie przejścia dla pieszych przy ul. 

Łukasińskiego (ścieżka rowerowa-pasy) – wniosek musi być złożony do Zarządu Dróg. 

e) P. Puciłowska: zapytanie o ścieżkę rowerową przy ul. Szerokiej – propozycja 

zagospodarowania jej wzdłuż jezdni, a nie wzdłuż chodnika. Informacja zostanie 

przekazana do wiadomości specjalisty, zostanie to wzięte pod uwagę przy 

planowaniu ścieżki rowerowej. 


